
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 139
van FILIP BRUSSELMANS
datum: 16 mei 2023

aan BENJAMIN DALLE
VLAAMS MINISTER VAN BRUSSEL, JEUGD, MEDIA EN ARMOEDEBESTRIJDING

Herverdeling frequenties netwerkpakket 2  -  Stand van zaken

Enige tijd geleden stelde ik enkele vragen over de herverdeling van de frequenties in 
netwerkpakket 2, maar sindsdien hoorden we hier niets meer over. Nochtans is in 
december het decreet aangepast om dit mogelijk te maken. Zogenaamd waren alle 
scenario's en berekeningen op voorhand gedaan, maar intussen zijn we ruim drie 
maanden later en nog steeds is er geen herverdeling of aangepast frequentieplan gezien. 
Om de tijdlijn nog even te schetsen: de erkenning van BNL werd op 21 maart 2021 door 
de Vlaamse Regulator voor de Media (VRM) ingetrokken, vandaag zijn we mei 2023. 

1. Graag ontvang ik van de minister de laatste stand van zaken omtrent dit dossier.

2. Hoe evalueert de minister de meest recente ontwikkelingen in dit dossier?



BENJAMIN DALLE 
VLAAMS MINISTER VAN BRUSSEL, JEUGD, MEDIA EN ARMOEDEBESTRIJDING

ANTWOORD
op vraag nr. 139 van 16 mei 2023
van FILIP BRUSSELMANS

Ik verwijs voor deze vraag naar het antwoord dat ik gegeven heb op de vraag om uitleg 
2470 en 2602 van collega’s Van Werde en Brouwers, waar u toen ook bent tussengekomen. 

De laatste stand van zaken is als volgt: het raadplegingsbesluit werd definitief goedgekeurd 
op 12 mei 2023 en werd ondertussen gepubliceerd in het Belgisch Staatsblad. Het 
herschikkingsbesluit werd een eerste keer principieel goedgekeurd door de Vlaamse 
Regering op 9 juni jl.  


